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Derde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk IOO/hdp/2018/30-08-2018 
 
De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 14 juni 2018 
 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Logistiek provinciale diensten, scholen en verzelfstandigde entiteiten 
Leveren van kantoorbenodigdheden 
Intekenen op de raamovereenkomst van de provincie Antwerpen 
Kennisgeving van de beslissing deputatie van 28 juni 2018 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

3. Intergemeentelijke samenwerking 
ILVA – uittreding op 31 december 2018 
Goedkeuring van de uittredingsovereenkomst onder opschortende 
voorwaarde en machtiging van de deputatie tot uitvoering en het 
stellen van de nodige rechtshandelingen 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer licht toe dat over dit dossier 
reeds verschillende malen werd gerapporteerd. We zijn nu rond. 
Onze constructieve benadering blijkt uit het feit dat we akkoord gaan 
met een uittredingsvergoeding die een stuk lager ligt dan de 
boekwaarde. We hebben in onderling overleg ook de fiscale 
problematiek kunnen ontmijnen waarvoor wij trouwens een beroep 
hebben gedaan op externe juridische bijstand. 
Raadslid Rik Franck is van oordeel dat het resultaat aanvaardbaar 
is. Hij vraagt of de afspraken wel voldoende sluitend zijn. 
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Gedeputeerde Alexander Vercamer bevestigt dat. Op grond van de 
overeenkomst wordt de uittredingsvergoeding opgenomen als 
ontvangst in het provinciaal budget. 
Raadslid Rik Franck ziet een reeks interessante pistes voor de 
besteding van het projectenfonds maar heeft toch bedenkingen bij 
de mogelijkheid om ook initiatieven op het vlak van 
bedrijventerreinen te ondersteunen. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer wijst er op dat het gaat om 
voorbeelden die passen in het grondgebonden beleid. Er wordt bij 
het voorbeeld dat raadslid Franck aanhaalt ook uitdrukkelijk melding 
gemaakt van de mogelijke rol van de POM omdat die expertise heeft 
op het vlak van de ontwikkeling van duurzame bedrijventerreinen. 
De voorzitter van de provincieraad wijst op de vertrouwelijkheids-
clausule in artikel 11 van de overeenkomst en vestigt daar de 
bijzondere aandacht van de raadsleden op. Deze clausule geldt voor 
ILVA maar ook voor alle raadsleden die terzake de deontologische 
code moeten naleven. 
Raadslid Kris Van Caneghem stelt vast dat we uittreden maar wel 
nog een vinger in de pap houden. Hoelang zal deze situatie nog 
voortduren? 
Gedeputeerde Vercamer deelt mee Het projectenfonds moet 
besteed zijn uiterlijk eind 2024. M.a.w. in de loop van de volgende 
legislatuur. 
 

4. Intergemeentelijke samenwerking 
Interwaas – voorbereiding algemene vergadering van 10 oktober 
2018: 

• - Kennisneming van het verslag 

• - Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende 
vertegenwoordiger 

• - Vaststelling mandaat = onthouding bij het enige agendapunt 
“Statutenwijziging ingevolge het Decreet over het Lokaal Bestuur 
van 22 december 2017” 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat er met Interwaas 
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nog geen akkoord is over de uittreding. Wellicht zal dat de enige 
intercommunale zijn. We hebben wat ons betreft bij de 
onderhandelingen een limiet bereikt van een vergoeding voor een 
bedrag van 4 miljoen euro. De boekwaarde bedraagt meer dan  
10 miljoen euro. Interwaas stelt daar een bedrag tegenover dat 
bezwaarlijk correct kan genoemd worden. We hebben daarom 
advocaten belast om een dagvaarding op basis van artikel 374 van 
het Wetboek Vennootschappen op te maken. We zullen daar op 
korte termijn in de deputatie over beslissen. Interwaas heeft dus nog 
even bedenktijd. Het moet wel duidelijk zijn dat we bij de 
dagvaarding uitgaan van de boekwaarde zoals artikel 374 van het 
Wetboek Vennootschappen dat voorziet. 
Raadslid Kris Van Caneghem vindt het niet juist om ten allen prijze 
voor de boekwaarde te willen gaan. Quid als Interwaas later bereid 
zou zijn 4 miljoen te betalen.Het is niet omdat er gedagvaard is dat 
de provincie niet op haar stappen zou kunnen terugkomen. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt dat dit correct is maar 
dat er grenzen zijn aan alles. We bekijken wel hoe Interwaas zal 
reageren. Wat het concrete dossier betreft stelt hij vast dat er een 
amendement is om de provinciale vertegenwoordigers te 
mandateren om neen te stemmen in plaats van zich te onthouden. 
Hij is van oordeel dat via de onthouding het provinciaal standpunt 
kan verduidelijkt worden en dat daar dan ook een spoor van terug te 
vinden zal zijn in de notulen. De gedeputeerde zal zijn visie t.a.v. het 
voorstel van amendement van mevrouw Elisabet Dooms in de e.k. 
raad uiteenzetten. 
 

5. Maatschappijen 
POM Oost-Vlaanderen 
Borgstelling en lening voor de financiering van het Logistiek TEst 
Centrum in het kader van de bedrijvenontwikkeling Tech Lane Ghent 
(Eiland Zwijnaarde) 
Principebeslissing 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer licht toe dat de borgstelling en 
de lening gekoppeld worden aan de verkoop van de aandelen in 
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Artexis Easyfairs die de POM aanhoudt voor rekening van de 
provincie en de terugbetaling ervan aan de provincie samen met de 
reeds eerder ontvangen dividenden. 
De heer Dieter Geenens, de nieuwe algemeen directeur van de 
POM, geeft vervolgens een inhoudelijke toelichting bij het dossier 
Logistiek Testcentrum waarop de borgstelling en de lening 
betrekking hebben. 
Raadslid Rik Franck vraagt of de overeenkomst met de VDAB 
hieromtrent sluitend is. De heer Geenens bevestigt dat de 
overeenkomst getekend is door Fons Leroy, hoofd van de VDAB. 
Raadslid Franck informeert of de provincie op de lening aan de POM 
roerende voorheffing verschuldigd is. Gedeputeerde Alexander 
Vercamer vermoedt van niet maar laat het navragen bij de financieel 
beheerder. 
 

6. ICT 
Beheer glasvezelnetwerk 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande bekendmaking – 
gunning opdracht 
 
Raadslid Elisabet Dooms stelt vast dat de overeenkomst al op  
1 september zou ingaan. Dat is vóór de zitting van de provincieraad. 
Is dat wel correct? Gedeputeerde Martine Verhoeve laat nagaan of 
de datum niet naar 1 oktober kan worden verschoven. 
Raadslid Eric Scheire stelt vast dat er in de bijlage geen volledige 
inventaris is opgenomen maar dat er wel een bedrag wordt vermeld. 
Hoe rijmt men dat? Het contract wordt daarnaast gesloten voor 10 
jaar. Dat is lang. Zal de technologie binnen 10 jaar nog actueel zijn? 
Hij vraagt zich ook af wat er zal gebeuren met de nog beschikbare 
capaciteit. 
Kan Fluvius daar vrijelijk commercieel gebruik van maken? 
Gedeputeerde Martine Verhoeve laat één en ander nog nagaan door 
de ICT-dienst. 
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7. Patrimonium – Logistiek 
Reinigen van dampkappen, afvoerkanalen, kokers en schachten 
voor een periode van 10 jaar 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
openbare procedure 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

8. Patrimonium 
Verkoop restperceel provinciale weg te Destelbergen 
Goedkeuring onderhandse verkoop 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer licht toe dat het een klassiek 
voorbeeld is van een restperceel zoals die her en der langs vroegere 
provinciale wegen gelegen zijn. 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

9. Patrimonium – logistiek 
Kloosterbos te Wachtebeke 
Erfdienstbaarheid voor aan te leggen ondergrondse leiding Air 
Liquide 
Machtiging van de deputatie 
 
Raadslid Elisabet Dooms stelt vast dat hoewel er in de buurt al 
leidingen liggen nog extra leidingen worden gelegd waarvoor bomen 
worden gerooid. Waarom wordt geen open ruimte benut? 
Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt dat de te kappen 
bomen worden gecompenseerd in de onmiddellijke omgeving. 
 

10. Toelichting: 
Uittreding van de provincie uit DDS – overname Nieuwdonk 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat de deputatie 
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een princiepsbeslissing heeft genomen om de raad van 
bestuur van DDS toe te laten tijdig te beslissen in functie van 
de uitnodiging van de Algemene vergadering die eind dit jaar 
formeel moet instemmen met de uittreding. 
In de deputatiebeslissing werd uitdrukkelijk beslist tot een 
toelichting in de commissie van vandaag en een agendering op 
de zitting van de provincieraad in oktober. Hij wenst daarmee 
tegemoet te komen aan de vragen vanuit de raad. Hij wijst 
bovendien op de afspraak met DDS om gezamenlijk naar de 
pers te gaan zo snel mogelijk ná de beslissing van de raad van 
bestuur maar vóór de beslissing van de provincieraad. 
Omdat er nog een aantal technische verfijningen en 
aanvullingen dienen aangebracht wordt het dossier in zijn 
finale vorm geagendeerd in oktober. Wat de principes van de 
uittreding betreft wordt met DDS een bijzondere regeling 
getroffen die afwijkt in de wijze waarop de vergoeding wordt 
geregeld maar niet in de methodologie van de waardering. Die 
berekening is verantwoord. Hij vestigt er de aandacht op dat er 
een “bedrijfstak” wordt overgenomen met onroerende en 
roerende goederen én personeel. Die bedrijfstak heeft een 
bepaalde waardering waarover er overeenstemming werd 
bereikt. 
In de overname zijn ook 2 andere loten betrokken waarover de 
wederzijdse waarderingen bij elkaar aansloten. Er bleef een 
stukje cash over dat DDS zal uitbetalen. 
Raadslid Rik Franck vraagt of er voor dit dossier geen visum 
vereist is van de financieel beheerder. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt dat dit niet het 
geval is vermits het niet gaat om een uitgave maar om een 
ontvangst.  
Raadslid Rik Franck vraagt of de overname consequenties zal 
hebben op het budget 2019 en of er een businessplan komt 
voor dit nieuwe domein. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer bevestigt dat. Hij wijst er 
op dat de huidige exploitatie zuinig is. Er zijn maar 2 
personeelsleden en de exploitatie draait goed. Hij stelt dat de 
vraag om dit domein over te nemen vroeg of laat toch zou 
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gekomen zijn. De provincie realiseert met deze overname ook 
een betere regionale spreiding van haar domeinen. 
Raadslid Rik Franck wijst er op dat er in het verleden toch 
gezegd was dat de provincie geen overnames meer zou doen. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt dat hier een 
opportuniteit speelde die de provincie ook toelaat een eerbaar 
resultaat te bereiken in het uittredingsdossier DDS. 
 

11. Varia 
 
Er zijn geen variapunten. De vergadering wordt gesloten. 

 
 
Gent, 3 september 2018 

 De secretaris   De voorzitter 

Elisabet Dooms Hilde De Sutter 

                     De verslaggever 

                     Hedwig De Pauw 


